
Formand Carsten Gilbjerg Nielsen bød velkommen 

 

1. Jim Danielsen blev valgt som dirigent, og konstaterede, at generalforsamlingen var 
rettidigt indkaldt og derfor beslutningsdygtig. 
 

2. Heidi Vogensen Holmsgaard Sørensen blev valgt som referent. 

3. Formand Carsten Gilbjerg Nielsen aflagde beretning. Han fortalte at det går rigtig 
godt i Aif. 2013 var godt nok startet økonomisk ringe, men takket være besparelser 
i udvalgene, lukning af lykkespillene, reduktion i annonceudgifter, stigning i 
medlemstallet og ikke mindst en fremragende indsats fra forretningsfører Jette 
Schmidt, lykkedes det at vende økonomien, så 2013 sammenlagt blev et 
driftsmæssigt flot år. På flere sider har der i 2013 også været sportslig fremgang. Til 
gengæld kunne Carsten så også fortælle, at der i den grad mangler folk til at sidde i 
henholdsvis festudvalget, håndboldudvalget og forretningsudvalget. Således 
risikerer vi, at Alhedemarked 2014 kan blive det sidste, hvis der ikke kommer flere 
kræfter til. Beretningen blev godkendt af generalforsamlingen uden kommentarer. 
 

4.  Carsten Gilbjerg Nielsen fremlagde et særdeles flot regnskab med et 
driftsoverskud på 230.469 kr. Det er langt over det forventede. Regnskabet blev 
godkendt 
 

5. Carsten Gilbjerg Nielsen fremlagde budgettet for 2014. Bestyrelsen ønskede at få 
generalforsamlingens godkendelse til, at Aif bruger 100.000 kr. til anlæg af 
kunststofbanen. Anders Bertel informerede, at banen vil blive etableret på den 
eksisterende lysbane. Udover kommunens tilskud, skal vi selv finde 750.000 kr. Man 
er allerede godt i gang med at finde sponsorer, og Anders Bertel opfordrede alle til 
at sponsere. Der blev spurgt om hvorvidt man forventer at kunne tjene på at have 
kunststofbanen. Til dette blev der svaret, at det kunne man sandsynligvis ikke, men 
at det vil give Aif langt bedre muligheder for at afholde stævner. Efter planen bliver 
banen anlagt i 2015. Generalforsamlingen godkendte budgettet. 

 
6. Bestyrelsen foreslog at man ændrede paragraf 16 som hidtil har handlet om 

lykketallene, idet man har valgt at nedlægge spillet. I stedet blev der tilføjet en 
tegningsret, som giver forretningsføreren større rettigheder ved køb salg eller 
pantsætning. Forslaget blev vedtaget. 

      Bestyrelsen foreslog at børnemedlemmers forældre skal have stemmeret på 
generalforsamlingen. Dog højest én stemme per husstand. Forslaget blev vedtaget. 
Bestyrelsen ville gerne have generalforsamlingens godkendelse til at iværksætte et 
arbejde med henblik på at optimere organisationen og vedtægterne. Det vil så 



skulle godkendes på en ekstraordinær generalforsamling i efteråret 2014. 
Forslaget blev godkendt. 
 

7. Pia Viller Arendt blev valgt som ny formand for Aif. 
Claus Pontoppidan og Mette Klokkeriis Skjold blev valgt ind i forretningsudvalget 
hvor de fremover vil sidde sammen med Pia Viller Arendt og Jonas Jensen 

 
8. Mie Jensen og Jytte Lindal blev genvalgt som suppleanter og Poul Johan Madsen 

og Flemming Damgaard blev genvalgt som revisorer. 
 
9. Under evt. fortalte Carsten Gilbjerg Nielsen, at det havde været svært at finde nye 

folk til nogle af posterne i bestyrelsen. I den forbindelse havde man bedt om hjælp 
fra DGI, som havde hjulpet med gode råd og idéer til at holde gejsten oppe, og til 
at få tingene gjort. 

 
Herefter takkede Carsten Gilbjerg Nielsen af, og dirigent Jim Danielsen kunne afslutte 
generalforsamlingen. 


